

「綠惜·順豐速遞袋回收機」服務

條款及細則

1. 「綠惜·順豐速遞袋回收機」服務 (下稱「本服務」) 由順豐速運 (香港) 有限公司 (下稱「順豐香港」) 提供。
2. 本服務只適用於指定順豐網點內提供的「綠惜·順豐速遞袋回收機」(下稱「回收機」), 詳細地址及營業時間以順豐香港官方網頁為準。
3. 客戶須跟據回收機屏幕顯示的指示, 把欲回收的順豐速遞袋及順豐環保速遞袋放入回收機內。
4. 本服務只適用以回收順豐速遞袋及順豐環保速遞袋, 其他包裝物料或物品均不適用。
5. 客戶使用本服務之次數不限。
6. 請參閱回收機屏幕顯示本服務之說明及安全警告, 並在安全情況下使用回收機。如因不正確使用回收機而引起任何安全問題, 順豐香港概不負責。
7. 本服務只供香港特別行政區的客戶參與。
8. 凡使用本服務, 即表示客戶了解並同意接受以上所有條款及細則。
9. 如任何有關本服務之爭議, 順豐香港保留最終解釋及不可推翻的決定權。條款及細則將會定期更新以配合系統更新而不作另行通告, 並以順豐香港官方網站公布之最新版本為準。
10. 本條款及細則的中英文版本如有歧義, 一概以中文版本為準。

(2024 年 4 月版本)

“SF EcoSmart Shipping Bag Recycling Cabinet” Service

Terms and Conditions

1. “SF EcoSmart Shipping Bag Recycling Cabinet Service” (referred to as “this Service”) is provided by S.F. Express (Hong Kong) Limited (referred to as “SFHK”).
2. This Service is only applicable at “SF EcoSmart Shipping Bag Recycling Cabinets” (referred to as “Recycling Cabinet(s)”) located in selected SF Network Points, detailed addresses and business hours are subject to the official website of SFHK.
3. Customers must follow the instructions displayed on the screen of the Recycling Cabinet and drop SF Shipping Bags and SF Eco-friendly Shipping Bags in for recycling.
4. This Service is only applicable to recycling SF Shipping Bags and SF Eco-friendly Shipping Bags. Other packaging materials and items are not applicable.
5. Customers can use this Service for unlimited times.
6. Please refer to the instructions and safety warnings displayed on the screen of the Recycling Cabinet, and use under safe conditions. SFHK will not be responsible for any safety issues caused by improper use of Recycling Cabinet.
7. Only customers within Hong Kong Special Administrative Region are eligible to use this Service.
8. By using this Service, it means that the customer understands and agrees to accept all the above terms and conditions.

9. In case of any disputes regarding this Service, SFHK reserves the right of final interpretation and irreversible decision. The Terms and Conditions will be updated regularly to coordinate with system updates without prior notice, and the latest version published on the SFHK official website shall prevail.
10. In case of any discrepancy between the English version and the Chinese version of these Terms & Conditions, the Chinese version shall prevail.

(Version of April 2024)